
 Container-ar för återvinning av tidningspapper plockades bort från byarna under 2022, 
placerades vid återvinningscentralen Hammarstrand 
Har kommunen mätt mängden av återvunnet tidningar mm, sedan de plockades bort. 
Om inte, kommer det att göras en utvärdering av totalheten! 
Transport kost för den enskilde, utsläpp  mm
Mvh 
Stefan Nilsson
Kristdemokraterna 
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